



Kind Attn. Disclosures and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500 - Abu Dhabi, UAE

السادة/ قسم الإفصاح والإمتثال المحترمين
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب 54500 - أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Date: 17 March 2025

التاريخ: 17 مارس 2025

Ref: IHC/SBS-LB/422/2025

المرجع: IHC/SBS-LB/422/2025

Subject: Completion of First Tranche of Share Buyback & Initiation of Second Tranche

الموضوع: اكتمال الشريحة الأولى من برنامج إعادة شراء الأسهم وبدء الشريحة الثانية

After Greetings,

تحية طيبة وبعد،

IHC is pleased to announce the successful completion of the first tranche of its share buyback program of AED 1.8 billion, reinforcing our commitment to enhancing shareholder value and optimizing capital allocation.

يسر الشركة العالمية القابضة أن تعلن عن الاتمام الناجح للشريحة الأولى من برنامج إعادة شراء الأسهم بقيمة 1.8 مليار درهم، في خطوة تعكس التزامنا الراسخ بتعزيز قيمة مساهمينا وتحسين آلية تخصيص رأس المال.

Following our previous announcement, we are now initiating the second tranche of the buyback, worth of AED 1.5 billion, commencing on Tuesday 18 March 2025. This phase will be executed in accordance with the standard trading rules of ADX. Completed purchases will be regularly disclosed on both ADX and the Company's website.

وفي إطار إعلاننا السابق، نبدأ الآن مرحلة تنفيذ الشريحة الثانية من برنامج إعادة شراء الأسهم، بقيمة تصل إلى 1.5 مليار درهم، اعتباراً من يوم الثلاثاء، الموافق 18 مارس 2025، وذلك وفقاً لقواعد التداول المعتمدة في سوق أبوظبي للأوراق المالية. كذلك سيتم الإفصاح عن عمليات الشراء المكتملة بانتظام على كل من موقع السوق والموقع الإلكتروني للشركة

سيد بصير شويب - العضو المنتدب

Syed Basar Shueb – Managing Director



Copy to: Securities and Commodities Authority–Abu Dhabi, UAE

نسخة الى: السادة/ هيئة الأوراق المالية والسلع - أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة